

RFP 1000172052 - Drafting services

Questions and Answers

Question 2:

The RFP contains a security clearance requirement. Annex A – Statement of Work, 2.9.7 says that each contractor/offeror personnel must hold a valid personnel security screening at the level of SECRET. Is this security level screening required prior to submitting our proposal?

Answer 2:

Please refer to section 2.1 Security requirements below:

The Bidder must meet the security requirements identified in the Draft Contract and security requirements checklist (if applicable) which are included in Appendix 1, Annex B, of this RFP. **This security requirement must be met at time of contract award.**

Question 2:

Le DP contient une exigence d'autorisation de sécurité. L'Annexe A – Énoncé des travaux stipule au point 2.9.7 que chaque entrepreneur / personnel doit détenir une cote de sécurité du personnel valable au niveau SECRET. Est-ce le dépistage du niveau de sécurité est requis avant de soumettre notre proposition?

Réponse 2:

Veillez-vous référer à la section 2.1 Exigences de sécurité ci-dessous :

Le soumissionnaire doit satisfaire aux exigences de sécurité définies dans le projet de contrat et de la sécurité exigences liste de contrôle (le cas échéant) qui sont inclus dans l'annexe 1 , l'annexe B , de la présente DP . **Cette exigence de sécurité doit être respectée au moment de l'attribution du contrat.**